

EURO-QUALITY SYSTEM France

5 Avenue Joseph Paxton 77164 Ferrières en Brie

ORGANISME DE CERTIFICATION DES SYSTÈMES DE QUALITÉ

CERTIFICATION SOCIETY FOR QUALITY SYSTEMS

CERTIFICAT

CERTIFICATE

ISO 14001 : 2015

N° Certificat - Certificate: 140380/864F

Nous déclarons par la présente que, sur base du dossier de certification, et suite à l'audit subi avec succès, l'organisme :

We hereby declare that, on the grounds of the certification record and after passing an audit, the organization:

to conform with the ISO 14001 standard until for a period of 3 years

GRANDSIRE SAS

84 Rue Isaïe Sellier 80130 FRIVILLE ESCARBOTIN

a été reconduit à la date du

9 Mars 2020

has been renewed on this day

the 9th March 2020

conformément à la norme ISO 14001 pour une durée de 3 ans dans les domaines suivants

Conception, assemblage et négoce de pièces et accessoires sanitaires, de robinetterie et d'hydrothérapie.

et a le droit d'utiliser ce certificat dans les domaines décrits ci-avant

Am

Le Comité de Direction Henry CHARLIER Design, assembly and trade of plumbing accessories and hydrotherapy and sanitary fittings

And has the right to use this certificate in the aforementioned field

CERTIFICATION DE SYSTEMES DE MANAGEMENT Accréditation n°4-0020 Portée disponible sur www.cofrac.fr

General Management
Christian STIEVENART

Paris, le 9 Mars 2020

AN ABUSE OF THE CERTIFICATE WILL AUTOMATICALLY LEAD TO ITS WITHDRAWAL

UN EMPLOI ABUSIF DE CE CERTIFICAT PAR L'ORGANISME, CONDUIT AUTOMATIQUEMENT A SON RETRAIT